
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr XXIX/2020 

XXIX Sesja w dniu 20 listopada 2020  

Obrady rozpoczęto 20 listopada 2020 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:45 tego samego 

dnia. Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=_9eWON6Euuc&t=150s 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Dwudzieste dziewiąte posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 20 listopada 2020 roku o godz. 

11:00 otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z 

listą  obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy – Adam Kopis,  

- Sekretarz Gminy/ Zastępca Wójta - Małgorzata Gąszczak, 

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                            

Tomasz  Jerczyński, 

- Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Aleksandra Jerczyńska,  

- inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- informatyk – Przemysław Mrózek 

https://www.youtube.com/watch?v=_9eWON6Euuc&t=150s


2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2020 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 

2020-2039, 

3) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę obliczenia 

podatku rolnego na obszarze Gminy Łęka Opatowska, 

4) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

5) ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska, 

6) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszarów położonych w obrębie geodezyjnym Opatów w sąsiedztwie ulicy 

Bolesławieckiej oraz w obrębie geodezyjnym Siemianice w miejscowości 

Klasak w gminie Łęka Opatowska, 

7) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie nieruchomości, 

8) uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Łęka Opatowska  

z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2021, 

9) uchwalenia "Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Łęka Opatowska 

na rok 2021". 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie obrad XXIX Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, 

Mieczysław Skotnik, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Karolina Rybak, Mateusz Sroka 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z XXVIII sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony 



do wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do 

protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z 

powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, 

Mieczysław Skotnik, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Karolina Rybak, Mateusz Sroka 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy - Adam Kopis, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta 

w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2020 rok, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która przedstawiła zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka 

Opatowska na 2020 rok /34:48 - 42:27 minuta transmisji/. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXIX/173/2020 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2020 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, 

Mieczysław Skotnik, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 



Karolina Rybak, Mateusz Sroka 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2020-2039, 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która przedstawiła zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łęka Opatowska na lata 2020-2039, /43:57 – 47:57 minuta transmisji/. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXIX/174/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2020-2039, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, 

Mieczysław Skotnik, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Karolina Rybak, Mateusz Sroka 

 

3) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku 

rolnego na obszarze Gminy Łęka Opatowska, 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która wyjaśniła, iż projekt uchwały był 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Gminy i decyzją 

radnych na tym  spotkaniu było obniżenie średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawę obliczenia podatku rolnego z 58,55 zł za 1 dt. do kwoty 53,54 zł, która ma 

obowiązywać na rok 2021. Dodała, iż wpłynęła pozytywna opinia z Wielkopolskiej Izby 

Rolniczej, która jest wymagana przy obniżaniu w/w ceny przez Radę Gminy.   

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu  

– 12 głosami „za”, 1 głos „wstrzymujący” podjęła uchwałę Nr XXIX/175/2020 w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku 

rolnego na obszarze Gminy Łęka Opatowska, 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska, Rafał Wielgoś 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 



Sławomir Kasprzak 

NIEOBECNI (2) 

Karolina Rybak, Mateusz Sroka 
 

4) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która wyjaśniła, iż projekt uchwały był 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Gminy i decyzją 

radnych było podwyższenie obowiązujących stawek o stopień inflacji. Porównując do stawek 

w powiecie kępińskim nie są to najwyższe stawki a jedne z niższych.  

Idąc dalej Przewodniczący Rady odczytał wysokości poszczególnych stawek proponowanych 

w projekcie uchwały.  

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który odniósł się do wypowiedzi Pani Skarbnik iż 

rzeczywiście mamy w projekcie uchwały propozycje stawek jedne z niższych w powiecie 

kępińskim i okolicy. Dodał, iż ustalono na posiedzeniach komisji, że stawki od środków 

transportu pozostają bez zmian i nie ma potrzeby procedowania nad nową uchwałą Rady 

Gminy.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu  

– 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXIX/176/2020 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, 

Mieczysław Skotnik, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Karolina Rybak, Mateusz Sroka 

 

5) ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska, 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska - Tomasz  Jerczyński, który wyjaśnił, iż temat w/w uchwały był omawiany 

wcześniej na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Gminy Łęka Opatowska gdzie 

ustalono, iż dopłata do taryf zostaje na tym samym poziomie, która była do tej pory przyjęta 

do końca roku. Ta zaproponowana ma obowiązywać do 19 czerwca 2021 r. tak jak mamy 

wydaną decyzję Wód Polskich na zastosowanie tych taryf, które dotyczą grupy odbiorców 

indywidualnych, odbiorców ryczałtowych, których mamy 4 przyłączy, gdzie nie ma 

technicznych możliwości przełączenia i grupy VI dotyczącej odbiorców pozostałych czyli – 

przedsiębiorców.  



Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący Rady, który spytał odnośnie tytułu uchwały bo jest 

sformułowany w sprawie dopłaty, to ile trzeba by płacić za ścieki bez dopłaty, żeby się 

zbilansowało? 

 Kierownik T. Jerczyński odpowiedział, iż zgodnie z decyzją na podstawie przeliczenia wzoru 

taryfowego wykonanego w 2018 roku ścieki powinny kosztować dla grupy odbiorców 

indywidualnych – 15,40 zł, a dla odbiorców przemysłowych – 15,39 zł. teraz jest 6 zł. i 9 zł. 

po odliczeniu dopłaty.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu  

– 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXIX/177/2020 w sprawie ustalenia dopłaty do 

taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Łęka Opatowska, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, 

Mieczysław Skotnik, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Karolina Rybak, Mateusz Sroka 

 

6) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów 

położonych w obrębie geodezyjnym Opatów w sąsiedztwie ulicy Bolesławieckiej oraz w 

obrębie geodezyjnym Siemianice w miejscowości Klasak w gminie Łęka Opatowska, 

Głos zabrała inspektor ds. gospodarki gruntami – Anna Pilarek, która wyjaśniła iż, Projekt 

planu miejscowego, dotyczącego planu który zakłada rozszerzenie terenów przemysłowych, 

magazynowych. Procedurę planistyczną rozpoczęto 30.09.2019 r. kiedy to Rada Gminy 

wywołała uchwałę o przystąpieniu do sporządzenia tego planu. Po szeregu uzgodnień zgodnie 

z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, procedurą planistyczną, 

uzyskaniu zgody Ministra Rolnictwa i rozwoju wsi na zmianę przeznaczenia gruntów rolnych 

klasy III B na cele nie rolnicze, wyłożono plan do publicznego wglądu. Termin składania 

uwag był do dnia 17.11.br. do tego dnia nie zgłoszono żadnych uwag wobec powyższego 

przedkłada się projekt uchwały do uchwalenia.  

Idąc dalej projekt uchwały w całości został odczytany a następnie wobec braku pytań i uwag, 

poddany głosowaniu.  

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXIX/178/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych w obrębie 

geodezyjnym Opatów w sąsiedztwie ulicy Bolesławieckiej oraz w obrębie geodezyjnym 

Siemianice w miejscowości Klasak w gminie Łęka Opatowska, 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, 

Mieczysław Skotnik, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Karolina Rybak, Mateusz Sroka 

7) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie nieruchomości, 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który wyjaśnił, iż kwestia zbycia w/w nieruchomości była 

omawiana na posiedzeniu wspólnym komisji, była również sprawa uzgodnień w tym 

wymiarze min. z Radą Sołecką miejscowości Opatów. Są pewne niejasności które na tą 

chwilę nie są klarowne związane np. z wodą opadową ale zgodnie z tym spróbujemy to 

uregulować w kontekście zapisów przed podpisem notarialnym.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu  

– 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXIX/179/2020 w sprawie wyrażenia zgody  

na bezprzetargowe zbycie nieruchomości, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, 

Mieczysław Skotnik, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Karolina Rybak, Mateusz Sroka 

 

8) uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Łęka Opatowska z Organizacjami 

Pozarządowymi na rok 2021, 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który wyjaśnił, iż Roczny Programu Współpracy Gminy Łęka 

Opatowska z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2021 został  omówiony na posiedzeniu 

wspólnym komisji i procedowany zgodnie z obowiązującymi zasadami jak również 

konsultacjami z Organizacjami Pozarządowymi na terenie naszej gminy. Ustalono na rok 

2021 kwotę przeznaczonych środków zgodnie z Państwa Radnych akceptacją 120 tyś. zł. na 

wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej w rozbiciu to 100 tyś. zł. – kultura, sztuka 

ochrona dóbr dziedzictwa kulturowego 20 tyś. zł. W kwestii zaistniałej sytuacji, którą 

omówiła wcześniej Pani  Kierownik  czyli sprawę niewykorzystanych środków gdzie chodzi 

o kulturę i organizację wszelkich przedsięwzięć, podpisane wcześniej umowy zostały 

aneksowane bo nie mogły być zrealizowane i w związku z tym zaplanowano je z 

pozytywnym nastawieniem na rok przyszły. Warte podkreślenia jest dodanie 20 tyś. zł. do 



aktywności sportowej co jest po części związane z tym, że obecnie pomimo obostrzeń i 

ograniczeń wszystkie 3 kluby funkcjonują, działają też z obostrzeniami jednak w przypadku 

jednego klubu, który gra w klasie wyższej – okręgowej, zaproponowano dodać 20 tyś. zł.   

Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący komisji Planowania i Budżetu,  Piotr Jeziorny, który 

poinformował, iż projekt w/w uchwały był szeroko omówiony na ostatnim posiedzeniu 

wspólnym komisji i jednogłośnie wszyscy członkowie komisji poparli w/w projekt uchwały.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu  

– 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXIX/180/2020 w sprawie uchwalenia Rocznego 

Programu Współpracy Gminy Łęka Opatowska z Organizacjami Pozarządowymi na 

rok 2021, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, 

Mieczysław Skotnik, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Karolina Rybak, Mateusz Sroka 

9) uchwalenia "Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Łęka Opatowska na rok 2021". 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – K. Szczepańska, 

która wyjaśniła, iż Program został szczegółowo omówiony przez pełnomocnika ds. 

rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na ostatnim 

posiedzeniu Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu. Program jest kontynuacją zadań 

realizowanych w gminie z lat poprzednich określa lokalne działania w okresie zadań 

własnych obejmujących profilaktykę oraz minimalizację szkód społecznych wynikających z 

nadużywania alkoholu i narkotyków. Członkowie w/w komisji pozytywnie zaopiniowali w/w 

program.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu  

– 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXIX/181/2020 w sprawie uchwalenia  

"Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Łęka Opatowska na rok 2021". 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, 

Mieczysław Skotnik, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Karolina Rybak, Mateusz Sroka 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

 

8. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady, który w imieniu swoim jak i Pana Sołtysa i 

Prezesa OSP z miejscowości Trzebień podziękował radnym za podjęcie stosownej uchwały i 

przekazanie środków w wysokości 500 tyś. zł. , na rozbudowę sali OSP w Trzebieniu, 

Marszałkowi Woj. Wlkp. Panu Grabowskiemu za przyznaną dotację w wysokości 500 tys. zł.,  

Panu Wójtowi oraz pracownikom Urzędu Gminy, którzy czuwali nad sprawnym przebiegiem 

realizacji inwestycji. 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który podziękował za miłe słowa w swoją stronę jak i 

współpracowników, cieszy Go fakt z kolejnej udanej inwestycji na terenie gminy. 

Idąc dalej, Wójt Gminy przekazał, iż te informacje o których wspominał na posiedzeniu 

wspólnym komisji od Polskiej Spółki Gazownictwa jak i od Komendanta Powiatowego 

Policji w Kępnie przekaże w formie skanów  drogą elektroniczną na tablety.  

Następnie Wójt przekazał, iż poprosił Pełnomocnik ds. rozwiązywania problemów 

alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii Panią D. Gąszczak w celu omówienia kwestii 

otrzymanych przez gminę grantów w związku z COVID-19.  

Idąc dalej, głos zabrała D. Gąszczak, która przybliżyła przeznaczenie otrzymanych grantów. 

Przekazała, iż uzyskany grant jest wynikiem udziału Gminy Łęka Opatowska w projekcie pn. 

„STOP COVID -19 BEZPIECZNE SYSTEMY SPOŁECZNE W WIELKOPOLSCE i są to 

środki współfinansowane z UE w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

poddziałania 722 Usługi społeczne i zdrowotne. Gmina Łęka Opatowska pozyskała grant w 

kwocie 68377,32 zł. więc jest duży zastrzyk gotówki i będą to środki przeznaczone głównie 

na to, aby w dobie pandemii koronawirusa można było bezpiecznie realizować obowiązki 

wynikające z pracy GOPS, które będą przeznaczone zarówno na prace w siedzibie ośrodka 

jak i finansowanie środków ochrony indywidualnej oraz na prace pracowników realizujących 

swoje obowiązki w terenie z innymi min. prsacowników świadczących usługi opiekuńcze 

oraz asystenturę rodziny. Jest to duże wsparcie, które ułatwi realizację codziennych zadań. 

Następnie głos zabrał Radny Skotnik, który poprosił o interwencję w kwestii drogi do 

Chróścina w miejscowości Siemianice, która jest w krytycznym stanie, która faktycznie 

nadaje się do zamknięcia. Droga jest rozjechana przez ostatni ruch, który spowodowany jest 

remontem mostu w Podbolesławcu i zorganizowanym objazdem. Poprosił o interwencję u 

Pana Starosty Kępińskiego jak i Starosty Wieruszowskiego.  



Wójt Gminy odpowiedział, iż postara się porozmawiać jak i przygotować pismo do Starostów 

jak i Dyrektorów Powiatowych Zarządów Dróg. Poprosił również o wystosowanie pisma z 

Rady Gminy, gdzie wspólnymi siłami może uda się załatwić kwestię póki jeszcze droga 

istnieje.  

Przewodniczący Rady odpowiedział, iż co do pisma myśli iż jednogłośnie radni nie będą 

mieli nic przeciwko wręcz przeciwnie, zważając na dobro mieszkańców przygotują pismo z 

prośbą o interwencję.  

9. Zakończenie obrad XXIX Sesji Rady Gminy. 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 12.45 zamknął obrady 

XXIX sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

 

   

Przewodniczący 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

           /-/Michał Jerczyński 

  

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


